
 

Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad 
FdG-UvA, 27-01-2025 
 

 
 
Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA 
Datum: 27-01-2025 
Tijd: 18:45 
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan 

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Ivar Tames, Bas Laan, Daniël van Lammeren, 
Danyscha Griffith, Ivana Djurica, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Wisse Herfst, Sacha 
Ester (voorzitter)  
 

Afwezig: Splinter Achterveld (vicevoorzitter) 

 
 

 

 

1. Opening, vaststellen agenda 
1.1. Welkom 
De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven. 

 
1.2. Vaststellen agenda 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Mededelingen 

2.1. Technische mededelingen 
Er waren geen technische mededelingen. 
 
2.2. Inhoudelijke mededelingen 
Er waren geen inhoudelijke mededelingen. 

 
3. Post in/uit 

De uitgaande post zal bij de volgende PV worden besproken. 
 

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 20-01-2025 
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4.1. Notulen en actiepunten 
  

Sacha 1. gaat naar de verkiezingen van voorgaande jaren kijken 
en dit bij Femke Broerse navragen 
2. gaat een aantal vragen stellen aan Suzanne over de 
professionaliteitscommissie (zie vergaderpunt 
professioneel gedrag) 
3. stuurt Yvo en Suzanne een mail om te vragen of ze nog 
een overleg zouden willen over professioneel gedrag 

1. lopend 
2. gedaan 
3. lopend 

Maisy 1. licht de kandidaten in (EC studentadviseur / 
Bachelorassessor) 
2. stuurt een mail naar de OC over de selectieprocedure 

1. gedaan 
2. gedaan 

Splinter 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 
2. gaat met Eva Hoff in gesprek gaan over de 
huisartsgeneeskunde 

1. lopend 
2. lopend 

Ivana   

Lieke   

Wisse   

Bas 1. gaat nog een keer mailen naar OT-MI over de overlap 
van toetsmomenten 

1. gedaan 

Daniël   

Danyscha   

Ivar 1. gaat kijken of er een magnetisch frame mag worden 
opgehangen in de WC 

1. gedaan, 
Ivana maakt 
samen met 
Ivar een 
vergaderstuk 
hierover 

Fabiënne   

DB   

PR   

Commissies   

Dossierhouders   

Iedereen   

 
 Ivar zoekt uit hoeveel magnetische frames er nog moeten komen en welke soort. 
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De notulen van de PV op 20-01-2025 zijn vastgesteld. 
 

5. Dagelijks bestuur 
5.1. Stand van zaken 
Het dagelijks bestuur heeft met de decaan gesproken. De volgende onderwerpen zijn aan 
bod gekomen:  

- De decaan heeft toelichting gegeven over de hulpvraag betreffende de omgang met 
signalen van onprofessioneel gedrag onder studenten. De FSR zal hier dus nogmaals 
over vergaderen.  

- Het DB heeft aangegeven dat het team achter ELLLA een deadline heeft om hun 
beurs aan te besteden. Hierdoor moet er binnen enkele maanden een fysieke locatie 
gevonden worden, zodat eventuele verbouwing gestart kan worden. De decaan zal 
dit oppakken zodat de FSR er tussenuit kan  

- De decaan heeft de FSR gevraagd om enkele afgevaardigden aan te wijzen die deel 
kunnen nemen aan de visitaties op 7 en 8 mei. Hierover zal later verder contact zijn.  

- De decaan vroeg zich af of er studenten betrokken zijn bij de Instagram account van 
de faculteit. De FSR heeft aangegeven dat er voor zover bekend bij hen geen 
studenten betrokken zijn.  

- Vanuit docenten is de vraag gekomen of er tijdens zogenoemde ‘hot moments’, 
waarbij in de les een politieke of geladen discussie ontstaat, een richtlijn vanuit de 
opleiding is. Ze vragen zich af of ze het behandelen van alle lesstof moeten bewaken, 
of juist de discussie moeten aanmoedigen of begeleiden. De decaan is benieuwd naar 
de mening van de studenten hierover.  
  

5.2. Extramurale geneeskunde betrekking (26 min) 
Naar aanleiding van een mail verstuurd aan de SR op 20-01-2025 waarin Eva Hoff de input 
van de SR vraagt om mee te denken over het nieuw op te stellen onderwijsplan 
huisartsgeneeskunde (waarin ook sociale geneeskunde een plek vindt in de bachelor), naar 
aanleiding van een rapport van de Nederlandse Federatie van Universitair medische centra 
(NFU). Dit rapport suggereert enkele opties om extramurale vakken te betrekken in het 
geneeskunde curriculum en Eva Hoff wil onderzoeken hoe dit te implementeren op onze 
faculteit. De SR wordt hierbij gevraagd om mee te denken en input aan te leveren wat zij 
geschikt acht als mogelijkheden om sociale geneeskunde en huisartsgeneeskunde 
aantrekkelijker te maken voor studenten om zo in de toekomst meer artsen in deze 
specialismen op te leiden en de tekorten (zoveel mogelijk) te verhelpen.  
 
Splinter vraagt bij Eva Hoff het volgende na: 

- Is het probleem is dat te weinig mensen huisarts worden of dat de vraag naar 
huisartsenzorg enorm toeneemt? 

- Sociale geneeskunde is breed, klopt het dat het daardoor niet genoeg aan het licht 
komt? 

- Wil Eva vooral op de huisartsgeneeskunde in de bachelor focussen? Wat is haar 
betrekking hierbij? 
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Ideeën om sociale geneeskunde/huisartsgeneeskunde populairder te maken onder 
bachelorstudenten om zich na de master geneeskunde in te specialiseren & hoe zou 
huisartsgeneeskunde/sociale geneeskunde meer kunnen worden geïntegreerd in het 
bachelorcurriculum? 

- Een apart vak sociale geneeskunde of HAG zou mogelijk kunnen zijn 
- Eventueel bij verschillende vakken aparte weken toegewijd aan sociale 

geneeskunde of HAG 
- Het onderwerp moet vaker terugkomen en vaker benoemd worden in het onderwijs, 

ipv 1x het onderwerp groots behandelen 
- Een aantal huisartsen kunnen beschikbaar worden gesteld zodat studenten zich aan 

kunnen melden bij huisartsen om mee te lopen, zodat de lijntjes voor studenten wat 
korter worden 

- Dit geldt over sociale geneeskunde over het algemeen: ook voor 
verslavingsartsen, forensisch artsen 

- Er lijkt een imagoprobleem over de huisartsgeneeskunde, waarvan de oorsprong 
misschien met extramurale ‘branding’ te maken heeft 

- Artsen die les geven zijn ook voornamelijk uit dit academische ziekenhuis, wat 
bijdraagt aan een bepaalde verwachting van studenten 

- Eventueel een idee om meer gastsprekers uitnodigen uit andere 
ziekenhuizen 

- Keuzevakken of bachelorscripties actief aanbieden bij extramurale locaties  
- Wellicht moeten huisartsen losgetrokken worden van de rest van de sociale 

geneeskunde, ook gezien de weinige opleidingsplekken 
- De opleiding is momenteel heel ziektebeeld-gericht ingedeeld, Sacha vindt dat als 

iets wordt verweven, de 0e-lijn hierin meer verweven kan worden 
- Bijvoorbeeld: niet focus op kniepijn maar meer focus op overgewicht als 

oorzaak van kniepijn 
 

Hoe zouden (huidige) masterstudenten geneeskunde kunnen worden geënthousiasmeerd 
om te kiezen voor een carrière in de eerste lijn/sociale geneeskunde? 

- Voor nu lijkt het niet mogelijk/wenselijk om masterstudenten meer dan de 9 weken 
coschappen bij de huisarts te laten lopen dan momenteel al gebeurt 

- Waarschijnlijk ligt dit vraagstuk buiten de macht van de FSR 
- Focus op de bachelor is belangrijker volgens de FSR, ivm het stigma op de sociale 

(huisarts)geneeskunde 
 

Kortom, er is waarschijnlijk sprake van een imagoprobleem en een exposure-probleem door 
de gehele opleiding. Sociale geneeskunde zou  meer een onderdeel van het curriculum 
moeten zijn, vindt de FSR. De FSR vraagt zich af waar zij op kan aangrijpen. Wil de opleiding 
iets opofferen om dit probleem te verkleinen?  
 
Als de NFU nu zegt dat de sociale geneeskunde onderbelicht is, is dit volgens de FSR een 
goede reden om de inrichting van de opleiding hierop aan te passen. De huidige leerdoelen 
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in de opleiding zijn namelijk gebaseerd op het arts raamplan uit 2020 en missen mogelijk 
deze visie van de NFU. 
 
Met MT-BA kan hierover een brainstormsessie gehouden worden. Dit zou namelijk 
betekenen dat de inhoud van de opleiding volledig veranderd zou moeten worden. Volgens 
de FSR moet vooral de basiskennis op voldoende niveau zijn, niet te veel specifieke kennis. 

 
Bas vraagt zich af wat het VUmc of Leiden met dit probleem doet. Splinter kan dit navragen 
op het IMS-congres. 
 
Splinter zal een gesprek met Eva Hoff (Hoofd Studentenonderwijs huisartsgeneeskunde 

UvA) hebben om bovenstaande  plannen te bespreken.  

5.3. Student gesprek RvT KKV (21 min)  
De Raad van Toezicht (RvT)  overziet het functioneren van de Raad van Bestuur van het 

Amsterdam UMC. Vanuit de RvT bestaat de commissie Kerntaken, Kwaliteit en Veiligheid 

(KKV). Deze commissie voert gesprekken met mensen binnen de organisatie om een beeld te 

krijgen van de problemen die spelen. Ze richt zich nu op ‘onderwijs en opleiden’, waarbij ze 

graag ook in gesprek wil met enkele studenten. Voor deze gesprekken moeten uiterlijk 

12-02-2025 onderwerpen aangeleverd worden.  

Mogelijke onderwerpen door de FSR bedacht: 

- Mentale gezondheid van studenten / hoge werkdruk 

- Vergoeding co-assistenten verhogen 

- Sacha gaat uitzoeken of het Amsterdam UMC iets te maken heeft met 

de CAO-onderhandelingen van de coschappen, of wat het Amsterdam 

UMC hierin überhaupt kan betekenen 

- Het opleiden van maatschappelijk betrokken en zelfbewuste artsen (onder de reeds 

vastgestelde 4 term 'leren over grenzen heen’). De manier van denken als arts mist 

de UvA bij uitstek, vindt Sacha 

- Duurzaamheid: impact van gezondheidszorg op de aarde 

Suzanne Geerlings heeft zelf opgebracht: 

- Het behoud van studenten geneeskunde voor het artsenvak binnen en buiten het 

ziekenhuis (voorgesteld voor Suzanne Geerlings) 

De mogelijkheid voor deeltijd master kan worden besproken met MT-MA: veel studenten 

zien op tegen de master, gezien de drukte en de financiële situatie. 
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In dossier PO kan gekeken worden of de vrije keuzeruimte gebruikt kan worden. 

De besproken onderwerpen zullen worden doorgegeven aan Suzanne Geerlings. 
 Sacha gaat hiervoor 2 SWOT-analyses schrijven, met aandacht voor duurzaamheid.  
 

5.4. Agenda OTGEN 04-02 (3 min)  
Op 04-02 zal het volgende overleg met het Opleidingsteam Geneeskunde (OT-GEN) 
plaatsvinden. Hiervoor stelt de FSR een agenda op. Tevens worden de notulen van het 
afgelopen OTGEN overleg ingestemd.  
 
De FSR heeft geen agendapunten. Als het OT-GEN ook geen agendapunten heeft, kan het 
overleg afgezegd worden. 

  
 Sacha stuurt bovenstaande en eerdere notulen naar de aanwezigen van het overleg. 
 

6. Centrale Studentenraad 
6.1. Stand van zaken 

 Er was geen update vanuit de CSR. 
 

7. Commissie Bachelor 
7.1. Stand van zaken 
Er was geen update vanuit CoBa. 

 
8. Commissie Master 

8.1. Stand van zaken 
- Op 21-01-2025 had Lieke een afspraak met de studieadviseurs om de onvrede onder 

(master)studenten te bespreken die de CoRaad uitte tijdens het informele overleg. De 
studieadviseurs ervaren ook de mismatch tussen wat de student verwacht/wil en wat zij 
daadwerkelijk kunnen bieden. Ze leggen uit dat in de oude master heel veel maatwerk 
mogelijk was (zowel in de planning als in de locaties van coschappen)  en ook geleverd werd, 
zoveel dat het uiteindelijk voor de onderwijsadministratie niet meer bij te benen was en 
studenten vaker in onzekerheid zaten over of en wanneer ze een plekje konden krijgen. In de 
nieuwe master staat alles vast en wordt er niet meer per coschap een plek gezocht. De 
studieadviseurs kunnen dus minder maatwerk bieden. Ze geven wel aan dat het vrijwel 
nooit voorkomt dat een deeltijdverzoek bij de examencommissie wordt afgewezen als zij van 
mening zijn dat de student daarvoor in aanmerking komt. Verder willen ze graag ontevreden 
studenten aanmoedigen om hier ook over met ze in gesprek te gaan. 

- Op 21-01-2025 waren Lieke en Daniël aanwezig bij het Master Studenten overleg (MSO). 
Lieke heeft het gesprek met de studieadviseurs teruggekoppeld. Verder is de hulpknop van 
Naomi besproken. Communicatie was positief over het idee van het MSO, maar wil dit niet in 
de vorm van een knop op canvas omdat de student hier dan zelf extra werk aan heeft. Zij 
wilden de problemen van binnenuit signaleren door bijvoorbeeld de meldingen bij de DSSD 
te analyseren. De deelnemers van het MSO waren van mening dat het als student fijn is om 
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zelf actie te kunnen ondernemen en niet afhankelijk te zijn van anderen om jouw probleem 
te signaleren. De suggestie van een hulpknop bij het heropenen van je DSSD bericht kwam 
op tafel en Naomi neemt dit mee naar het MT. Tot slot kwamen de hoeveelheid formulieren 
in MF2 aan bod. Kevin Franssen, studentadviseur van de examencommissie, vertelde dat ook 
binnen de examencommissie al voorzichtig werd gekeken naar of en zo ja hoe dit iets omlaag 
kan. 
 

9. Commissie Medische Informatiekunde 
9.1. Stand van zaken 

 Er was geen update vanuit CoMI. 
 
10. Taskforces 

10.1. Stand van zaken 
- Ivar heeft gesproken met Anne Timmermans (Principal Educator Duurzaamheid van 

Geneeskunde) over duurzaamheid en Planetary health in de bachelor en master 
geneeskunde. Anne liet merken dat er al veel gebeurt om duurzaamheid in het curriculum te 
krijgen.  Een van de problemen waar tegenaan gelopen wordt is dat er nog geen plek is waar 
duurzaamheid en planetary health wordt benoemd als leerdoel. Een ander probleem is dat 
de meeste mensen (waaronder Suzanne Geerlings) wel graag duurzaamheid willen 
verwerken in het curriculum maar dat ze allemaal nog zoekende zijn naar hoe en waar. 
Daarnaast zou Anne graag willen zien dat wij duurzaamheid en planetary health agenderen 
in onze gesprekken met MT-BA, vakcoördinatoren en met de decanen.  
Er is afgesproken om via de mail contact te houden over de vooruitgang van de SR m.b.t. 
duurzaamheid in het onderwijs en om aan het eind van het studiejaar nog een keer om tafel 
te gaan. 

- Op 23-01-2025 hebben Ivar en Bas gesproken met Marieke Sijm (Principal Educator) in het 
kader van duurzaamheid binnen de opleiding medische informatiekunde. Het blijkt dat er 
veel animo is om dit meer terug te brengen in het curriculum maar dat dit alsnog niet genoeg 
terugkomt in de opleiding. Er is aan de FSR gevraagd om hier extra druk op te leggen binnen 
evaluaties en vergaderingen over het curriculum van verschillende vakken.  
 

11. Commissie PR 
11.1. Stand van zaken 

 Er was geen update vanuit PR. 
 

12. Geplande overleggen 
De geplande afspraken zijn besproken. 

 
13. WVTTK en afsluiting 

13.1. WVTTK 
Er is niks ter tafel gekomen. 

 
13.2. Rondvraag 

- Ivana: 1. Hebben wij de MoFa standpunten van de FSR doorgestuurd naar de stuurgroep? 
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>> Ja, Christian heeft het op de agenda gezet. 
2. De CSR heeft gevraagd om mee te denken aan het meerjarenplan van de UvA. 

- Maisy: Er was een verzoek van DG over programmatisch toetsen, zij willen een gesprek met 
iemand van de master hierover. 

>> Lieke gaat dit morgen met CoMa bespreken. Sacha zou graag met ze praten.  
 

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst 
- Magnetisch frame op toiletten 

- Deel 1: kijken of er genoeg zijn; bijbestellen als het niet zo is, en uitzoeken welk soort 
- Deel 2: Ivana gaat de indeling / lay out bedenken 

 
Sacha 1. gaat naar de verkiezingen van voorgaande jaren kijken 

en dit bij Femke Broerse navragen 
2. stuurt Yvo en Suzanne een mail om te vragen of ze nog 
een overleg zouden willen over professioneel gedrag 
3. gaat uitzoeken of het Amsterdam UMC iets te maken 

heeft met de CAO-onderhandelingen van de coschappen, 

of wat het Amsterdam UMC hierin überhaupt kan 

betekenen 
4. gaat voor het gesprek met Suzanne Geerlings 2 

SWOT-analyses schrijven, met aandacht voor 

duurzaamheid 
5. stuurt dat de FSR geen agendapunten heeft en eerdere 

notulen naar de aanwezigen van het formele 

OT-GEN-overleg 

1. lopend 
2. lopend 
3. ongedaan 
4. ongedaan 
5. gedaan 

Maisy 1. gaat een poll sturen voor de SR-truien  

Splinter 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 
2. gaat met Eva Hoff in gesprek gaan over de standpunten 
van de FSR over de huisartsgeneeskunde 
3. gaat bij het IMS-congres vragen wat het VUmc of Leiden 
met het extramurale betrekking-probleem doet 

 

Ivana 1. maakt met Ivar een vergaderstuk over magnetische 
frames in de toiletten; deel 2 - lay-out 

 

Lieke   

Wisse   

Bas   

Daniël   
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Danyscha   

Ivar 1. maakt met Ivana een vergaderstuk over magnetische 
frames in de toiletten; deel 1 - aantal en soort 

 

Fabiënne   

DB   

PR   

Commissies   

Dossierhouders   

Iedereen   

 
13.4. Afsluiting (20:00) 

 Sacha sluit de vergadering om 20:00. 
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